

## WORLD NEGOTIATION DAY

World Negotiation Day will take place on March 9<sup>th</sup>, 2021. This unique event was organised by ADN Group and the United Nations Institute for Training and Research (UNITAR). During the event some of the greatest negotiators will exchange and share on the majors challenges they faced in the year 2020.

This year, the negotiator from the United Arab Emirates and the negotiator from Israel, working on the normali-

sation agreement, signed in September 2020, will exceptionally take part in the event. Other contributors include negotiators directly involved with stakes related to climate change, resources and 5G.

Unlike the first event, which took place at the Palace of Nations in Geneva, and due to the current health crisis and related restrictions the second edition of the event will take place online.

## WORLD NEGOTIATION DAY 2021 SCHEDULE

**2:30PM**

### Opening ceremony

*Speaker: Rabih El Haddad*

**2:45PM**

### Opening remarks

**2:55PM**

### Introduction to the challenges of the 21<sup>st</sup> century and the impact of negotiation

**3:15PM**

### Round-table discussion 1: Bilateral negotiations

*Normalisation agreements between Israel and the United Arabs Emirates*

*Speakers: H.E. Hend Otaiba (Negotiator representing the United Arabs Emirates during the negotiations), Mr. Dor Shapira (Negotiator Representing Israel during the negotiations)*

*Moderator: Rabih El Haddad*

**4:00PM**

### Tea break

**4:10PM**

### Round-table discussion 2: Multilateral negotiation

*Negotiation as a means to deal with the challenges of the 21<sup>st</sup> century*

*Speakers: M. Viktor Arvidsson (Vice-Chairman of strategy and marketing - Ericsson), Elayne White Gomez (Diplomat), Anne Le More (Negotiator, Green Deal EU)*

*Moderator: Marwan Mery*

**5:00PM**

### Award ceremony, winner's speech and conclusion

*Speaker: M. Nikhil Seth (Executive Director - UNITAR)*

**5:20PM**

### Official photo

**5:25PM**

### Closing ceremony

*Speaker: Marwan Mery*

## TO REGISTER :

<https://adngroup.com/fr/journee-mondiale-negotiation/>

*We look forward to welcoming you to this unique event. Until then, keep well and stay safe.*

*Respectfully,*

**MARWAN MERY**  
ADN Group

**RABIH EL-HADDAD**  
UNITAR

## LA JOURNÉE MONDIALE DE LA NÉGOCIATION

Le 9 mars 2021, se tiendra la Journée Mondiale de la Négociation, un événement unique organisé par ADN Group et l'Institut des Nations unies pour la formation et la recherche (UNITAR). Lors de ce rendez-vous unique, les plus grands négociateurs échangeront et partageront autour des défis qu'ils ont dû relever au cours de l'année 2020.

Cette année, l'évènement bénéficiera exceptionnellement de la présence de la négociatrice des Émirats

arabes unis et du négociateur d'Israël dans le cadre de l'accord de normalisation, signé en septembre 2020. Seront également à l'honneur, les négociatrices et négociateurs directement engagés sur les enjeux liés au climat, aux ressources et à la 5G.

Contrairement à la première édition qui s'était tenue dans le Palais des Nations unies à Genève, cette deuxième édition se déroulera en ligne, compte tenu des restrictions sanitaires.

### DÉROULÉ DE LA JOURNÉE MONDIALE DE LA NÉGOCIATION 2021

**14:30**

#### Cérémonie d'ouverture

*Intervenant:* Rabih El Haddad

**14:45**

#### Remarques d'ouverture

**14:55**

#### Introduction aux défis du 21<sup>ème</sup> siècle et l'impact de la négociation

**15:15**

#### Table ronde 1 : Négociations bilatérales

*Accords de normalisation entre l'Israël et les Émirats arabes unis*

*Intervenants:* H.E. Hend Obtaiba (Négociatrice représentant les Émirats arabes unis lors des négociations), Mr. Dor Shapira (Négociateur représentant l'Israël lors des négociations)

*Moderateur:* Rabih El Haddad

**16:00**

#### Pause café

**16:10**

#### Table ronde 2 : Négociation multilatérale

*Les négociations comme moyen de relever les défis mondiaux du 21<sup>e</sup> siècle*

*Intervenants:* M. Viktor Arvidsson (Vice-Président de la stratégie et du marketing - Ericsson), Elayne White Gomez (Diplomate), Anne Le More (Négociatrice Green Deal UE)

*Modérateur:* Marwan Mery

**17:00**

#### Cérémonie de remise des prix, discours du lauréat et conclusion

*Intervenant:* M. Nikhil Seth (Directeur exécutif - UNITAR)

**17:20**

#### Photo officielle

**17:25**

#### Cérémonie de clôture

*Intervenant:* Marwan Mery

### POUR VOUS INSCRIRE :

<https://adngroup.com/fr/journee-mondiale-negociation/>

*Nous serons ravis de vous retrouver autour de cet événement unique. D'ici là, portez-vous bien.*

*Respectueusement,*

**MARWAN MERY**  
ADN Group

**RABIH EL-HADDAD**  
UNITAR